Unit 2 Book 2 导案

I. Fill in the blanks with proper words:

4	
	post
1.	nost

The post has since gained the attention of social media users all over the world, receiving more than 184,000 shares and
61,500 likes in just three days.(2018 全国 III)
这条
Where will you post a notice if you need someone to look after your children?(2009 浙江)
如果你需要有人照顾你的孩子,你会把通知哪里?
When you join the team in our Revenue Administration Unit, you will be providing assistance within all parts of the
Revenue Division, dealing with post and other general duties.(2011 全国 I)
当你加入我们的税收管理小组时,你将在税收司的所有部门内提供协助,履行和其他的一般职责。
I hate coming home every evening and a pile of junk mail in my post box.(2008 浙江)
我讨厌每天晚上回家,一堆垃圾邮件在我的。
I made a turn at the comer and drove past the post office and across the railroad tracks to our house.(2012 浙江)
我在拐角处转了个弯,开车经过,穿过铁路来到我家。
Keys: 微博/帖子,贴在,岗位,邮箱,邮局
2. die out/die off/die/down/die away
In fact, half of the 6 0007 000 languages spoken around the world today will likely by the next century,
according to the UNESCO. (2014 全国 I) 事实上,根据联合国教科文组织的统计,目前世界上使用的 60007000 种
语言中,有一半可能在下个世纪就会消失。
The wind has a little since last night. 自昨晚起风势就开始平息了。
The noise of the car and disappeared.汽车的声音渐渐远去,最终消失了。
After a couple of months, the new cells start acting like the older cells, although they do not
几个月后,新的细胞开始表现得和旧的细胞一样,虽然这些细胞没有并死亡。
Keys: die out, died down, died away, die off
3. extinct
American pikas or rock rabbits, a relative of rabbits and hares, might be the first of these species to go due to
climate change.(2012 浙江)美洲鼠兔,是兔子和野兔的近亲,可能是这些物种中第一个因气候变化而灭绝的物种。
Several populations, such as the Columbia Basin pygmy(侏儒), almost went and were saved by zoo breeding
programs. (2012 浙江)一些种群,如哥伦比亚盆地侏儒兔,几乎灭绝,并被动物园的繁殖计划所拯救。
Already well over 400 of the total of, 6,800 languages are close to, with only a few elderly speakers left.(2018 全国 I
在总共6800种语言中,已经有400多种濒临灭绝,只剩下一些会说这些语言的老年人。
Keys:extinct, extinct, extinction
4. mass
In addition, most newspapers had little in them that would appeal to a mass audience.(2019 全国 III)
此外,大多数报纸几乎没有吸引读者的内容。
14 hours later the films had lost 13% of their mass — apparently broken down by enzymes (酶) from the worms'
stomachs.(2018 北京) 14 个小时后,这些薄膜的减少了 13%——显然是被蠕虫胃里的酶分解了。
Recent development has made possible machines that print, cook, and serve foods on a mass scale.(2018 天津)
最近的发展使印刷、烹调和提供食物的机器成为可能。
Using his skis, Nicholas built a snow cave. He gathered a huge mass of snow and dug out a hole in the middle.(2015 北京

尼古拉斯用他的滑雪板建了一个雪洞。他收集了一雪,在中间挖了一个洞。
Some people may think that a garden is no more than plants, flowers, patterns and masses of colors.(2016 全国 II)
有些人可能认为花园只不过是植物、花朵、图案和的颜色。
Keys: 大众,质量,大规模,大堆,大量
• • • • • • • • • • • • • • • • • • • •
5. endanger
It is illegal and could other people's lives. 这是非法的,可能会危及他人的生命。
You will your health if you smoke. 你如果吸烟,就会危及健康.
Chris and Tim work at a zoo, helping cranes with their reproduction.(2019 江苏)
克里斯和蒂姆在动物园工作,帮助濒危的鹤进行繁殖。
Thanks to digital technology and the widely available Internet, Turin notes, the languages can be saved and
reconnected with speech communities.(2014 全国 I)
图灵指出,由于数字技术和广泛使用的互联网,濒危语言可以得到拯救,并与语言社区重新建立联系。
Keys:endanger, endangered, endangered
Reys.endanger, endangered, endangered
6. concern
As for driverless cars, what is the author's major?(2018 北京)
As for driveriess cars, what is the author's major
If we could show concernothers on need, the world would be a better place to live in.(2014 浙江)
如果我们能关心他人的需求,世界将成为一个更美好的家园。
I voiced my biggest to my mother. "How will I make friends?"(2019 北京)
我向母亲表达了我最大的担忧。"我怎么交朋友?"
The large color decisions in your rooms the walls, ceilings, and floors.(2018 全国 I)
你房间里的主要颜色选择与墙壁、天花板和地板有关。
He felt about his illness.(2019 江苏)他担心他的病。
It can be concluded that restaurant keepers need not "be overly about 'bad' tables," given that they're
profitable.(2018 江苏) 我们可以得出这样的结论:考虑到餐馆是盈利的,餐馆老板们不必"过分担心'差'桌"
However, those in the 10 to 12 age group were " with how many people like their posts"(2018 江苏)
然而,那些 10 到 12 岁的人"关心的是有多少人喜欢他们的帖子"。
They follow the rules, help out, and about the people they work with.(2013 江苏)
他们遵守规则,帮助他人,关心同事。
To be happy, we cannot be too with others. 要幸福快乐的话,我们就不要太在意别人的意见。
Because our bodies adapt to everything we do to them ,And your body is concerned, it's "use it, or lose
it"!(2013 浙江) 因为我们的身体适应我们对它们所做的一切,而就你的身体而言,"要么使用它,要么失去它!"
Keys: concern, to, concern, concerned, concerned, concerned, are concerned, as far as
7. living/alive/lively
Young children are usually 小孩子们通常是活泼的。
He told a very story. 他讲了一个生动的故事。
No manis greater than he. 在活着的人中没有人比他更伟大的了。
He was still when I reached the hospital. 当我赶到医院时他还活着。
My first teacher is still 我的启蒙老师仍健在。
English is a language . 英语是活的语言。
He bought some fish. 他买了几条活鱼。

Only a few trees were left after the fire. 火灾之后只剩下几棵树还活着。
It costs money to go to a football match, why not to watch a broadcast?
去看足球赛可是要花钱的,为啥不看实况转播?
Keys: lively, lively, alive, alive, alive, living/alive, living/live, live, live, live
8. adapt
Ideally, the system would tell us when to adapt human activities that are pushing an ecosystem toward a breakdown or
would even allow us to pull an ecosystem back from the borderline. (2019 天津) 理想情况下,该系统将告诉我们该何
时正在将生态系统推向崩溃的人类活动,甚至允许我们将生态系统从崩溃边缘拉回来。
After all, if we in that way, we may avoid the need to change in so many others.(2017 江苏)
毕竟,如果我们以这种方式适应,我们可能会避免改变许多其他方面的需要
As with any film that is adapted from a novel, the movie often does not do the book justice.
与任何自小说的电影一样,这部电影通常也不符合原著。
Because our bodies adapt to everything we do to them. And as far as your body is concerned, it's "use it. or lose it"!(2013)
浙江) 因为我们的身体会 我们对它们所做的一切。就你的身体而言,它就是"利用它,或失去它"!
But the most sensible form of is surely to adapt our energy systems to emit less carbon pollution.(2017 江苏
但最明智的适应方式无疑是调整我们的能源系统,以减少碳污染的排放。
Keys: 调整,adapt,改编,适应,adaptation
9. measure
In some cases, releasing fish is a good that will help keep fish variety and build their population size.(2008
全国 I) 在某些情况下,放生鱼类是一个很好的措施,这将有助于保持鱼类的多样性,并扩大其种群规模。
It found many youngsters(少年) now measure their status by how much public approval they get online, often through "like".(201
江苏)调查发现,许多年轻人现在用他们在网上得到多少公众认可来自己的地位,通常是通过"点赞"。
This is a well—specified action—based goal for which you can measure your success easily.(2014 北京)
这是一个明确的基于行动的目标,你可以很容易地你的成功。
It is so wet there that the trees are extremely tall, some measuring over 90 meters.
那里非常潮湿,所以树特别高,有些 90 多米。
<u> </u>
10. reserve
Reserve your spot before availability — the cherry blossoms—disappear!(2018 全国 I)
在有效期之前您的位置——樱花可是会谢的!
If you order after that, we reserve the right to either accept or reject order requests at the discounted price.(2013 北京)
如果您在此之后订购,我们以折扣价格接受或拒绝订单请求的权利
I seek friends whose qualities illuminate (照亮) me and train me up for love. It is for these people that I reserve the
glowing hours, too good not to share.(2008 北京)
我寻找那些能够照亮我的人生,使我学会爱的朋友。正是为这些人,我
Keys: 预定,保留,保留
11. plain
He wore a plain blue shirt, open at the collar. 他穿一件蓝色衬衫,领口敞着。
A plain style was commended. 提倡风格。
He advocates plain living. 他提倡过 生活。

For that which you love most in him may be clearer in his absence, as the mountain to the climber is clearer from the plain.

因为当他不在身边时,他身上最为你所珍爱的东西会显得更加醒目,就像山峰对于 Keys: 朴素的,朴素的,简朴的,平原	上的登山者显得格外清晰。
12. observe	
Observe carefully if any change occurs when doing experiments in the lab.(2014 北京)	
在实验室做实验时,仔细是否有变化。	
Always observe district fire bans.(2015 江苏) 要一直 地区防火规定	
When driving, minimize noise and observe no smoking signs.(2015 江苏)	
开车时,尽量减少噪音,禁止吸烟的标志。	
We can observe that artificial intelligence has already made an impact on our lives in many 我们可以 ,人工智能已经在很多方面对我们的生活产生了影响。	ways.(2019 天津)
Scientists and babies seem to observe the world differently.(2016 浙江) 科学家和婴儿似乎	以不同的方式 世界。
To observe the past is to take warning for the future过去就是对未来的警告。	
Keys: 观察,遵守,遵守,看到,观察,观察	
13. remind	
Perhaps we all live in each others' spaces. Perhaps this is what photos are for: to remind us	we all appreciate
beauty, that we all share a common desire for pleasure, for connection, for something that is	
也许我们都生活在彼此的空间里。也许这就是照片的作用:提醒我们所有人都欣赏美	• ,
那就是快乐,就是沟通,就是比我们本身更伟大的东西。	
Confucius believed knives would remind people killings and be too violent for use a	at the table.(2016 全国 III)
孔子认为刀会让人联想到杀戮,太暴力而不能在餐桌上使用。	
We continue to listen to and remind ourselves words such as "Twinkle, twinkle, lit	ttle star" and childhood tales
such as Cinderella and Goldilocks.(2012 全国 II)	
我们一直听到并想起诸如"一闪一闪亮晶晶"之类的词语,以及诸如灰姑娘和金发姑娘	之类的儿童故事。
Similar efforts have been made worldwide, and a movement is underway to remind us	(turn) off lights when we
are not using them,so that other creatures can share the night.(2013 天津) 全世界都在做着	类似的努力,并且一项运动
正在进行中,提醒我们在不使用电灯的时候关掉它们,这样其他生物就可以共享夜晚	10
Keys: that, of, of, to turn	
14. shoot	
Several of Shelly-Ann's friends and family were caught up in the killings; one of her cousi	ns dead only
a few streets away from where she lived.(2016 江苏)	
谢莉-安的几个朋友和家人被卷入了这场杀戮;她的一个表亲在离她家只有几条街的地	
In fact, they from 1914 through 1916, most of them after a disastrous shi	pwreck(海难), by a
cameraman who had no reasonable expectation of survival.(2016 全国 II) 事实上,他们是	从 1914 年到 1916 年拍摄的,
大部分是在一场灾难性的海难之后,由一个没有合理生存希望的摄影师拍摄的。	
The last confirmed wild pigeon in the United States by a boy in Pike County	r, Ohio, in 1900.(2014 全国 I)
美国最后一只确认的野鸽是1900年在俄亥俄州派克县被一名男孩射杀的。	
If a basketball star is, for example, trying to gain a high personal point total, he may take	himself when it would
be better to pass the ball to a teammate, affecting the team's performance.(2019 北京) 例如	
得很高的个人得分,当把球传给队友会更好时,他可能会自己投篮,从而影响球队的]表现。
Give everything You never know what is going to change your life.	
任何事情都应该去尝试一下,因为你无法知道什么样的事将会改变你的一生。	

Keys: was shot, were shot, was shot, a shot, a shot

15. watch

Say you intend to watch a football match but the tickets are expensive and it will take you a couple of hours to get to and
from the stadium.(2014 江苏)假设你打算去一场足球比赛,但是门票很贵,而且从体育场来回需要几个小时。
Men can either talk or watch the screen they can't do both and they don't understand that women can.(2009 江苏)
男人可以说话,也可以电视,但他们不能同时做这两件事。他们不明白女人可以做到。
Nature seems to unfold to people who watch and wait.(2018 天津) 大自然似乎向那些和等待的人展现自己。
It is twenty to one by my watch, but it is a little fast.(2011 全国 I) 我的是 12 点 40,但它有点快。
One psychological effect of diet products is that people tend to watch their weight rather than their diet.(2008 北京)
减肥产品的一个心理效应是,人们倾向于自己的体重,而不是饮食。
Good watch prevents misfortune消灾。
They use specially trained dogs to watch over their sheep at night. 夜间他们用受过特殊驯练的狗羊群。
Watch out for sharp bends and adjust your speed accordingly急转弯并相应调整车速。
Carefully read the text and watch for words that can show main points and supporting facts.(2008 全国 II) 仔细阅读课文,
Apart from two men on watch in the engine-room, everyone was asleep.
除了两个人在机房外,其他人都在睡觉。
Keys:看,看,观察,表,关注,谨慎,看守,当心,寻找,值班
16. day and night
The soldiers have been struggling against the flood for a week.
战士们日以继夜地和洪水抗战已经一个星期了。
Motivation is the key, but it's not always easy,, to find that motivation.
动机是关键,但要每天都有动力却非一件易事。
And she swallow her words, accompany with him in silence, share the happy moment, and grow up with him 她什么都没说,只是日复一日默默的陪在他身边,和他一起分享快乐的时刻,一起成长。
It is Only by struggling in such a way that mankind will see a world getting more glorious
只有通过这种方式的竞争,人类才能拥有一个日益辉煌的世界。
Keys:day and night, day in and day out/day after day, day in and day out/day after day, day by day
17. effective
They are extremely important in the safe andrunning of our programmes. (2019 北京)
它们对安全和有效地执行我们的方案极为重要。
So far there is noway to get rid of it, but a new study suggests an answer may lie in the stomachs of some hungry
worms. (2018 北京)
到目前为止还没有有效的方法来摆脱它,但是一项新的研究表明答案可能在一些饥饿的蠕虫的胃里。
While running regularly can't make you live forever, the review says it is at lengthening life than walking,
cycling or swimming.(2018 全国 I)
虽然经常跑步不能让你长命百岁,但这篇评论说,跑步在延年益寿方面比走路、骑自行车或游泳更有效。
Keys: effective, effective, more effective
18. recover
Do not fear the setback, one time tumbles did not mean on the forever defeat, unable after a setback is the true defeat.

个要怕挫折,一次跌倒开个意味就永远的失败,一蹶个振才是真正的失败。
It took some time for her from the shock and pull herself together.
过了好一段时间,她才从震惊中恢复过来,重新镇静下来。
Tess had her mother's energy and the energy of her youth to help her recover her experience.
苔丝有从母亲那儿获得的力量和自己年轻生命的力量来帮助她从过去的经历中恢复过来。
I pray that some news of him will come to us, either calming our fears or setting us into action him.
我祈祷他的消息会传回来,或者平息我们的担心,或者促使我们上路去把他找回来。
Interest rates would come down as the gathered pace. 随着复苏的加速,利率会降下来。
In many sectors of the economy the has started. 许多经济领域已经开始复苏。
Keys: to recover, to recover, from, to recover, recovery
19. intend
What does the author to tell us in Paragraph 5? (2019 天津)作者在第 5 段中打算告诉我们什么?
Say you to watch a football match but the tickets are expensive and it will take you a couple of hours to get to
and from the stadium.(2014 江苏)假设你打算去看一场足球比赛,但是门票很贵,而且从体育场来回需要几个小时
Even if the other person did not a message for you. you gather observations and draw specific conclusions.
(2009 江苏)即使对方并不想给你透露信息,你也可以收集观察的结果并得出具体的结论。
A failure is something from which we to learn. 我们希望从失败中学到东西。
The book, for children aged 5-7, sells well. 这本专为 5-7 岁儿童设计的书销路很好。
Make the most of today. Translate your good into actual deeds.
充分利用今天,把你美好的意愿转化为行动。
Keys:intend, intend, intend, intended, intentions
20. threat
The loss of glaciers(冰川) there due to global warming represents an enormous to agriculture. (2017 江苏)
由于全球变暖,那里冰川的消失对农业构成了巨大的威胁。
Conscientiousness(良心) also offers a buffer (缓冲) against the of job loss in today's constantly changing
market, because employees with this quality are among the most valued.(2013 江苏) 在今天这个不断变化的市场中, 竟
任心也可以缓冲失业的威胁,因为具有这种品质的员工是最有价值的。
Chinese is borrowing an increasing number of English words but are also concerned that the inclusion may hurt the
dignity of the Chinese language. However, others are in favor of the inclusion because it is hard to say whether it will
the Chinese language.(2014 江苏) 中国正在借用越来越多的英语单词,但也担心这可能会损害汉语的尊
严。然而,也有一些人支持这些借用,因为很难说它是否会威胁到汉语。
Keys: threat, threaten
21. exist
Dismissing small talk as unimportant is easy, but we can't forget that deep relationships wouldn't even if it
weren't for casual conversation.(2018 全国 II)
不把闲聊当一回事很容易,但我们不要忘记,如果不是因为闲聊,深厚的关系甚至都不会存在。
Great things happen when you step out of your comfort zone, and you would be surprised on how many chances
if you just ask.(2016 浙江)
当你走出你的舒适区,了不起的事情发生了:只要你去找,你就会惊讶于有多少机会存在。
Everyone enjoys the life—saving benefits vaccines(疫苗) provide, but they'll only as long as everyone shares in
the risks.(2017 北京) 人人都享有疫苗提供的挽救生命的好处,但只有人人都分担风险,疫苗才能存在。

So scientists are trying their best to save the species from going out of
因此,科学家们正在尽最大努力拯救这个物种,使其免于灭绝。
A machine with a specific purpose has another quality, one that we usually associate with living things: a wish to preserve
its own(2017 北京)
一台有特定用途的机器还有另一种特性,我们通常把它与生物联系在一起:即希望维持其自身的存在。
Keys: exist, exist, exist, existence, existence
22. harmony
A successful apology can turn hate into personal and organizational(2011 江苏)
一个成功的道歉可以把仇恨转化为个人和组织的和谐。
He who lives in harmony himself lives in harmony with the universe.~Marcus Aurelius
一个人可以融洽地和自己相处,那么他就可以与世界相处了。——奥里利乌斯
An important new study into teenage attitudes surprisingly shows that their family life is more than it has
ever been in the past.(2007 北京)
一项关于青少年态度的重要新研究出人意料地显示,他们的家庭生活比以往任何时候都更加和谐。
Keys: harmony, with, harmonious
Tegs. harmony, with, harmonious
23. due
When is the woman's report?(2016 浙江) 这位女士的报告什么时候到期?
The paper is next month, and I am working seven days a week, often long into the night.(2014 浙江)
下个月就要交论文了,所以我一周工作七天,常常工作到深夜。
If you leave your work until the night before it's, you give up the possibility of getting input from your professor.
(2013 浙江)如果你把作业留到交作业的前一天晚上,你就放弃了从你的教授那里获得信息的机会。
It does point out that many parents still limit electronic reading, mainly concerns about increased screen
time.(2018 全国 II) 它确实指出,许多父母仍然限制电子阅读,主要是因为担心屏幕时间增加。
Raynor Winn and her husband Moth became homeless their wrong investment.(2018 江苏)
雷诺·韦恩和她的丈夫莫丝由于错误的投资而无家可归。
Keys: due, due, due to, due to
24. convenient
While much of the debate so far has been focused on the safety of driverless cars(and rightfully so), policymakers also
should be talking about how self-driving vehicles can help reduce traffic jams, cut emissions(排放) and offer more
虽然到目前为止,大部分争论都集中在无人驾驶汽车的安全性上(这是合理的),但政策制定者也应该讨论一下,
无人驾驶汽车如何能够帮助减少交通堵塞、减少排放,并提供更方便、更实惠的出行选择。
Hopefully in 2025 we will no longer be e-mailing each other, for we will have developed more electronic
communication tools by then.(2018 江苏)
希望到 2025 年,我们将不再互相发电子邮件,因为那时我们将会开发出更方便的电子通讯工具。
The car is a means of transport, but we have made it our way of life.(2014 天津)
汽车是一种方便的交通工具,但我们已使它成为我们的生活方式。
The secretary arranged a time and space for the applicants to have an interview.(2012 天津)
秘书为申请人安排了方便的面试时间和地点。
The even leads fewer people to take public transport — an unwelcome side effect researchers have
already found in ride-hailing(叫车) services.(2018 北京)

这种便利甚至导致更少的人乘坐公共交通工具——研究人员已经在叫车服务中发现了一个不受欢迎的副作用。
To enjoy the of digital payment, many senior citizens started to use smart phones.(2019 江苏)
为了享受数字支付的便利,许多老年人开始使用智能手机。
They don't flatter(奉承) somebody for and personal interest and echo(附和) the opinion of a few man of
high position.他们绝对不会为了方便,或为了个人利益而拍某些人的马屁,附和少数专权人士的主张。
25. stick
To construct a working still, use a sharp stick or rock to dig a hole four feet across and three feet deep.(2017 全国 I)
要造一个管用的蒸馏器,要用一根尖锐的或石头挖一个四英尺宽三英尺深的洞。
BookCrossing provides an identification number to stick inside the book.(2016 全国 II)
BookCrossing 提供了一个识别号码,可以书里。
In the spring, Dad delivered boxes full of baby chickens, and when I was a boy it was such fun to stick your fingers
through one of the holes of the boxes and let the baby birds peck on your fingers.(2012 浙江)
在春天,爸爸送来装满小鸡的盒子,当我还是个孩子的时候,把手指
这是多么有趣的事啊。
Think about an actionable habit that you could adopt and, like a family movie night every Wednesday.(2014)
北京) 想一个你可以采取并坚持的可行的习惯,比如每周三的家庭电影之夜。
Road trips felt risky,so I would drive fast,stopping only when I had to.We would the freeways and arrive
tired.(2013 天津)在路上开车有风险,所以我会开快车,只有在必要的时候才停下来。我们会坚持沿着高速公路行
驶,于是到达时很疲劳。
After two days in the snow, Nicholas was saved.(2015 北京)困在雪里两天之后,尼古拉斯得救了。
I don't become a serious climber until the fifth grade, when I went up to rescue a kite that the branches
of a tree.(2014 浙江)直到五年级,我才成为一个真正的爬树者,那时我去救一只被卡在树枝上的风筝。
But there are not suitable plants for them to move higher, so they in the middle.(2012 浙江)
但是没有合适的植物让它们向上移动,所以它们被困在中间。
Keys: 棍子,粘在,伸进,stick to ,stick to, stuck, was stuck in, was stuck
26. company
No road is long with good . 良友为伴,不觉路远。
Although she founded her early on in life, she wasn't driven primarily by profit.(2019 北京)
虽然她很早就创立了自己的公司,但她的主要动力不是利润。
Keep good men and you shall be of the number.近朱者赤,近墨者黑。
Now, we have our smartphones to keep us at the table.(2019 全国 II)
现在,我们有了智能手机来陪伴我们。
When I was a little girl, I would often you as you modeled for fashion photographers.
当我还是个小女孩的时候,我经常在你为时尚摄影师当模特的时候陪着你。
A man knows his in a long journey and a little inn. 路遥知马力,日久见人心。
The dog may be a good for the old. However, the need to take it for walks may be a disadvantage.(2012
天津) 狗可能是老年人的好伙伴。然而,需要带着它散步可能是一个缺点。
Keys: company,company,company, accompany, companion
22-jo. companij,companij,companij, accompanij, companion, companion
27. benefit
However, it does not provide the same family atmosphere as an ordinary homestay and may not those who

need to practice English at home quite as much. (2011 天津) 然而,它并不能提供与普通寄宿家庭相同的家庭氛围,

而且对于那些需要任冢里练习英语的人米况可能也没有那么多好处。
Another sideof getting fresh air is sunlight.(2019 全国 I) 获得新鲜空气的另一个好处是阳光。
However, if others benefit in the process, and I get some reward too, does it really matter where my motivation lies?(2019)
全国 II) 然而,如果其他人在这个过程中受益,而我也得到了一些奖励,那么我的动机在哪里真的重要吗?
A university education is of huge and direct to the individual.(2010 北京)
大学教育对个人有巨大而直接的好处。
Today we countless inventions and innovations(创新).(2011 江苏)
今天,我们受益于无数的发明和创新。
First of all, having lived in China for sixteen years and having learnt English since I was a child, I have a good command
of English and Chinese, which is for introducing Chinese paintings.(2019 全国 I 书面表达)
首先,我在中国生活了16年,从小就学习英语,英语和汉语都很好,这对介绍中国画很有帮助。
In fact, music education is and important for all students.(2009 北京)
事实上,音乐教育对所有学生都是有益和重要的。
Keys:benefit, benefit, benefit from, of, beneficial, beneficial
28. distance
Regardless of the weather or the, Paul Wilson will make sure low-income students in his neighbourhood
arrive at their college classes on time.(2019 北京)
不管天气如何,不管距离有多远,保罗·威尔逊都会确保附近低收入家庭的学生按时到达他们的大学课堂。
During the first week, do not think about, but run five minutes longer each day.(2015 全国 II)
在第一周,不要考虑距离,而是每天多跑5分钟。
Farther the distance, I could not enjoy the view of snowy mountains.(2015 浙江)
在更远的地方,我欣赏不到雪山的景色。
I saw a car the distance and jumped up as I recognized the car.(2010 浙江)
我看到远处有一辆车,我一认出那辆车就跳了起来。
Jane rose at the break of day, hungry and thirsty. She could hear water trickling(滴落) somewherea distance.(2016 浙江) 简天刚亮就起床了,又渴又饿。她能从远处听到有水滴落的声音
He fell in love with her at once. He followed behind her a distance, putting his feet in the very places where she had stepped
他对她一见钟情,于是就远远地踏着她的足迹一步一步地跟随在她身后。
To many people, technology means computers, hand-held devices, or vehicles that travel to planets.(2019 天津
对许多人来说,科技意味着电脑、手持设备或前往遥远星球的交通工具。
I was only four when she passes away. She is just a memory for me now.(2013 全国)
她去世时我才四岁。现在对我来说,她只是一个遥远的记忆。
Keys: distance, distance, in, in, at, at, distant, distant
20
29. inspire It is people to learn more about water-related problems.(2020 浙江一月)
它是为了激励人们更多地了解与水相关的问题。
The Center offers programs designed to challenge and with hands-on tasks and lots of fun.(2018 北京)
该中心提供的项目旨在利用实践任务和诸多乐趣提供挑战和启发。
How does the author's storyyou to overcome difficulties in life?(2016 天津)
作者的故事如何激励你克服生活中的困难?
One thing I've learned is that surrounding yourself with
talented or working hard. 我学到的一件事是,与可以激励你的人在一起,现在跟才华与努力一样重要。
moned of nothing field. 没了对用,日本心,可可外观则的目代上一起,况比此为十寸为月。 行主女。

For Western designers, China and its rich culture have long been an inspiration for Western creative.(2019 全国 III)
对于西方设计师来说,中国及其丰富的文化一直是西方创意的灵感来源。
is only the award of hard work. 灵感不过是艰苦的努力而获得的奖赏。
Keys: to inspire, inspire, inspire, inspiring, inspiration
30. access
Depending on which role you choose, you could help to increase a community's to safe drinking water, or help
to protect valuable local cultures. (2019 北京)
根据您所选择的角色,您可以帮助增加社区获得安全饮用水的机会,或者帮助保护有价值的当地文化。
It was really annoying; I couldn't get to the data bank you had recommended.(2016 天津) 这真的很烦人,我无法使用你推荐的数据库。
People have better to health care than they used to, and they're living longer as a result.(2017 北京) 人们比以前更容易获得医疗保健,因此他们的寿命更长。
As the Kennedy Center's artistic adviser for jazz, Moran hopes to widen the audience for jazz, make the music more
, and preserve its history and culture.(2017 全国 I) 作为肯尼迪中心的爵士乐艺术顾问,莫兰希望扩大爵士乐的听众范围,使爵士乐更容易被人接受,并保护爵士乐的历史和文化。
TOKNOW makes complex ideas attractive and to children, who can become involved in advanced
concepts and even philosophy.(2017 北京)
TOKNOW 杂志使复杂的理论对孩子们有吸引力,而且容易理解,使他们可以涉猎一些高级的概念甚至哲学.
The House may present difficulties but the Visitors' Centre, its exhibition, and the garden are to wheelchair
users.(2010 全国) 主屋可能会有困难,但是游客中心、展览和花园是轮椅使用者可以进入的。
Keys:access, access, accessible, accessible, accessible
31. search
After a long and careful Greg saw, across a field, the dog moving cautiously away. (2019 全国 II) 经过长时间的仔细搜寻,格雷格看到那只狗穿过田野,小心翼翼地走开了。
Dogs have a very good sense of smell and are often used to survivors in an earthquake.(2008 浙江)
狗有很好的嗅觉,常被用来搜寻地震中的幸存者。
Continue to, and you will find. Continue to knock, and the door will open for you.
不断寻找,你必将有所发现;不停敲门,门必将为你打开。
Errors, like straws, upon the surface flow; he who would pearls must dive below.
错误像稻草,漂浮在水面。欲觅珍珠者,须往水下潜。
This also helps to prove that characteristics such as persistence - which can be taught - are key to a child's
life success. (2020 浙江一月)
这项研究还有助于证明,诸如毅力之类的品质——这是可以教给孩子的——是孩子一生成功的关键。
Today, scholars have generated large amounts of instructive about restaurants.(2018 江苏)
今天,学者们已经产生了大量关于餐馆的有益研究。
I was delighted to have been able to in the area for my degree.(2008 天津)
我很高兴能够在这个领域进行我的学位研究。
Keys: search, search for, search, search for, research, research
32. usual
They offered the dog some of her favorite peanut butter treats. They even let her sit on the sofa, but the old girl just wasn't
her cheerful self. (2020 浙江一月)

他们给狗狗一些她最喜欢吃的花生酱。他们甚至让她坐在沙发上,但这个老女孩就是不像往常那样快乐。
When the polluting industries argue that we've lost the battle to control carbon pollution and have no choice but to adapt,
it's a nonsense designed to make the case for business .(2017 江苏) 当污染行业认为我们已经输掉了控
制碳污染的战斗,除了适应之外别无选择,这是一种无稽之谈,目的是为了使生意一如既往。
, the stranger the idea is, the more it gets noticed. (2019 浙江)
通常情况下,越奇怪的想法,越容易引起注意。
This time, we stayed together, in case anything else happened. (2018 天津)
这一次,我们呆在一起,以防有什么不寻常的事情发生。
This type of wait is in that it is for the most part voluntary.(2017 天津)
这种类型的等待是不寻常的,因为它大部分是自愿的。
Keys: usual, as usual, Usually, unusual, unusual
II. Fill in the blanks with proper forms of the given phrases.
benefit from, on earth, make out, under pressure, under attack, make progress, on average, take measures to do sth.
make a living, in search of, have access to, stir up, adapt to, due to, now that, aware of, stick to, make a profit, as fa
asbe concerned
1. How was he going to get the rest of the money?(2009 北京)
他究竟怎样才能搞到其余的钱呢?
2. Kate heard a man's voice in the background, but she couldn't what he was saying.(2019 天津) 凯特听到背景里有一个男人的声音,但她听不清他在说什么。
3. When a leafy plant is, it doesn't sit quietly. (2017 全国 II)
当叶子植物受到攻击时,它不会静静地坐着。
4. Human beings will continue to the changing climate in both ordinary and astonishing ways.(2017 江苏)
人类将继续以一般或惊人的方式适应气候变化。
5. How often do you have something you want to achieve (e.g. lose weight, start a business, travel more)—only to end up
confused by all of the options in front of you and never?(2014 全国 I)
你是否经常有一些你想要完成的事情(比如减肥、创业、多旅行),结果却被摆在你面前的选择搞得晕头转向,
永远无法取得进展?
6. We offer an excellent education to our students, we expect students to work hard.(2017 天津)
我们为学生提供良好的教育。一般来说,我们希望学生努力学习。
7. Many people who live along the coast on fishing industry.(2017 北京卷)
许多住在海边的人以捕鱼为生。
8, there are basically no hard and fast rules about public speaking.(2013 全国 II)
就我们所知,关于公开演讲基本上没有硬性规定。
9. The reason why someone is triggered(触发,引起) by something and others are not is often one's personal
history and psychological traits. (2018 北京)
一个人被某事影响而其他人没有被影响的原因通常是由于一个人的个人历史和心理特征。
10. But information is being spread and monitored(监控) in different ways, researchers are discovering
new rules.(2016 全国 III)
但是由于现在信息正在以不同的方式传播和监控,研究人员发现了新的规则。
11. Kids shouldn't violent films because they might imitate the things they see.(2018 浙江) 孩子们不应该接触暴力电影,因为他们可能会模仿他们看到的东西。
12. When I feel and wish to get away from it all, I simply pick up oneof these novels.
当我感到压力,并希望摆脱这一切时,我会拿起其中一本小说。

3. If you work out bright and early in the morning, you will be more likely to					healthy fo	healthy food choices	
throughout the day. (2018 \pm	国 II)						
如果你在早上早起锻炼,	你将更有可能坚持	持选择健康的食物 。					
14. They are set to	big fat	他们下定决心要	· 大赚一笔。				
15. Nevertheless, a few lone	voices are trying to	more	debate.				
尽管如此,还是有一些孙	瓜立的声音在试图源	数起更多的争论 。					
16. A department store has e	even opened a new la	ab, inviting custome	rs on a journe	ey into the	store's window	vs to smell	
books, pots and drawers,		their perfect scent.(2	2014 北京)				
一家百货商店甚至开设了	了一个新的实验室,	邀请顾客到商店的		·闻书籍、	罐子和抽屉,	以寻找他们心	
中的完美气味							
17. We are ready to help all African countries to reduce the risks of H5N1.							
我们准备帮助所有的非洲	州国家采取措施降低	& H5N1 型病毒的原	 【险。				
18. By the time they started	secondary school—	at age 11—children	were already	far more		their image	
online and felt under huge pr	essure to ensure the	ir posts were popula	ır.(2018 江苏))			
到他们 11 岁开始上中学	的时候,孩子们已经	经对自己在网上的	形象有了更多	8的认识,	并感到了确保	R自己的帖子受	
欢迎的巨大压力。							
19. Many of the things we n	.ow	would no	t be around b	ut for Tho	mas Edison.(20)15 江苏)	
如果没有托马斯·爱迪生	, 我们现在所受益!	的许多东西将不复	存在。				

Keys: 1.on earth, 2.make out, 3.under attack, 4.adapt to, 5.make progress, 6.On average, 7. make a living, 8.as far as...be concerned, 9. now that, 10.due to 11.have access to, 12.under pressure, 13.stick to, 14.make a ... profit, 15.stir up 16.in search of ,17. take measures to do sth.,18. aware of, 19.benefit from